
Ginko

96年，是玛祖铭立那一棵承载着希望的种子，成就了今日满是金色
叶脉的银杏。2016年，在这20年之际，不忘初心，回归那一片片
优雅，MATSU创作了Ginko与Mini Ginko休闲椅系列，以此纪念20
年的成长。

银杏，古老而优美的树种，历经剧变却依旧挺拔。它是世界上十分
珍贵的树种之一，植物学家们把它看做是植物界的“活化石”。此
次Ginko与Mini Ginko系列MATSU以企业元素古老珍贵的银杏为载
体，再一次向世界发声，表达MATSU恒久的品质与生生不息的的品
牌生命力。

一体成型的椅背、椅座让Ginko独具造型感。头部、扶手处的弧形
如同银杏叶片自然而然裹卷般的姿态。

Ginko在公共休闲区，可营造出一个相对私密的空间，只需坐入其
中，便可不被打扰地专注工作或阅读。

Gingko tree is old and elegant, weathering changes and remaining strong. It is 
one of the most valuable trees in the world. Botanists consider it as the “living 
fossil” in botany. MATSU’s Ginko and Mini Ginko collections, through the lens of 
the Gingko tree, once again showcase the brand’s quality and vitality to the world.

Ginko has elegant curves, a little aggressive on the corners, which 
represents the company in her 20-year history: light, elegant, sophisticated 
and confident.

The one-piece back and seat give Ginko a modern look. Headrest and 
armrests represent the natural and beautiful curves of a Gingko tree leaf.

Ginko creates a relatively private space in a public area. All you need to 
do is to lie down and curl between the two giant leaves, undisturbed by 
anyone and enjoying a moment of peace through reading or just having a rest.

材质与功能 
全饰面包裹椅座/背
胡桃木色椅脚

Material and Function 

Fabric upholstered chair
Walnut colour chair leg

Model 型号：

Size 尺寸：

Gin-B1

W820  D830  H960  SH420

木质四脚椅
Wooden Leg Chair

选配项
榉木色椅脚

Options 
Beech colour chair leg

布面选用：MAGA， Melange Nap

Fabric: Danish brand Gabriel MAGA series, Kvadrat Melange Nap

颜色:

Colour:



Mini Ginko

起伏的弧线，是生命力的延展
Mini Ginko，淡化会议室、商洽空间横平竖直的紧张秩序感，
用一种弧形的生命力，让过于商务、硬朗的感觉消逝。这就是
家具设计灵魂在空间中的魅力呈现。

抛光铝合金四星脚更是让Mini Ginko在硬朗与活力之间，在商
务休闲中恰到好处把握着分。

Curve goes where life power goes
Mini Ginko diminishes the intense order of a meeting room or a 
negotiation space. With curvy vitality, it makes the hard business 
feeling vanish. It is how a piece of furniture could turn around an 
entire space.

Polished aluminum alloy star-feet balance the chair well between 
seriousness and vigor, business and relaxation.

材质与功能 
全饰面包裹椅座/背
抛光铝合金十字脚，
表面电镀气压棒
可360度旋转

材质与功能 
全饰面包裹椅座/背
亮光铬椅脚

材质与功能 
全饰面包裹椅座/背
胡桃木色椅脚

Material and Function 

Fabric upholstered chair
Polished aluminium alloy cross legs, 
electroplated gaslift
Available for 360°rotation

Material and Function 

Fabric upholstered chair
Bright chromed base

Material and Function 

Fabric upholstered chair
Walnut colour chair leg

Model 型号：

Size 尺寸：

Model 型号：

Size 尺寸：

Model 型号：

Size 尺寸：

Model 型号：

Size 尺寸：

Gin-S1

W640 D690 H820

Gin-S2

W640 D690 H860 SH450

Gin-S3

W640 D650 H915 SH460

Gin-S5

W640 D700H790 SH400

Gin-S4

W640 D650 H900 SH450

适配茶几高度 适配H740高度的桌类

适配茶几高度 适配H740高度的桌类

适配H740高度的桌类
Fits the Height Of Tea Table Fits the Table Height Of 740mm

Fits the Height Of Tea Table Fits the Table Height Of 740mm

Fits the Table Height Of 740mm

布面选用：MAGA

Fabric: Danish brand Gabriel MAGA series

颜色:

布面选用：MAGA

Fabric: Danish brand Gabriel MAGA series

颜色:

Colour:

Colour:

选配项
榉木色椅脚

Options 
Beech colour chair leg



For office collaboration area or home 

When used in office, it offers a beautiful sight in leisure and 
reception area.
When used at home, it creates a leisurely atmosphere for one to 
read and drink tea alone or have heart-to-heart talks with friends.  
 
When used in office, it offers a beautiful sight in leisure and 
reception area.
When used at home, it creates a leisurely atmosphere for one to 
read and drink tea alone or have heart-to-heart talks with friends. 

高矮、大小错落
黑白，自由组合
有高、中、矮三种不同高度、大小形态；黑、白2色可选。

几何切割
北欧极简风格，桌腿的钻石切割线条，集刚劲、雅致、活力
于一身。

Material and Function 

Powdered table top
Powdered steel table frame
Plastic glides

高几 中几 矮几
High tea table Medium height tea table Medium height tea table

Model 型号：

Size 尺寸：

Gin-T2

D550  H460

Gin-T3

D700  H420

Gin-T1

D400  H520

Colour 
Sand black C-S-A-28
Sand white C-S-A-31

Various heights
Black & white, free combination 

Three heights (high, medium, low) available; black or white available. 
 
Geometrical cutting 

Minimalist style of North Europe; the diamond cutting lines of table 
legs are vigorous, elegant and energetic at the same time.

办公休闲 or 惬意家居
用在工作场合，它也是休闲区、接待区的颜值担当。
用在家居场合，无论是一个人阅读品茗，还是围坐2、3好友
悠闲谈心，都好不惬意。

钢制台面、骨架，稳重耐用。
台面、桌脚喷粉工艺，做出高级的表面质感。

颜色
砂黑  C-S-A-28
砂白  C-S-A-31

材质与功能 
喷粉台面
喷粉台架
塑胶脚垫

Ginko 茶几




